

On motion of Lloyd Crouse, it was agreed,—That all meetings of this Committee, with the exception of those called for the consideration of Estimates and as the Committee may decide, be held *in camera*.

On motion of Scott Fennell, it was agreed,—That each time the Committee meets *in camera*, a transcript of the evidence for that meeting be made for the use of the Committee only and that it be retained as a confidential document in the records of the Committee.

On motion of Jack Ellis, it was agreed,—That agendas for meetings be circulated to all members of the Committee in advance of the meetings.

It was agreed,—That the Clerk of the Committee distribute a status report on business of the Committee to all members of the Committee as soon as possible.

At 4:20 o'clock p.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

WEDNESDAY, NOVEMBER 5, 1986

(2)

The Standing Committee on Management and Members' Services met *in camera* at 3:38 o'clock p.m., this day, the Chairman, Marcel Prud'homme presiding.

*Members of the Committee present:* Albert Cooper, Lloyd R. Crouse, Jack Ellis, Gaston Isabelle, Fernand Ladouceur, Rod Murphy, Marcel Prud'homme.

*In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament:* Wolfgang Koerner.

The Committee proceeded to consider its business pursuant to the authority conferred on it by Standing Order 96(3)(c).

On motion of Jack Ellis it was agreed,—That the order dated October 21, 1986 relating to the printing of the committee's Minutes of Proceedings and Evidence be rescinded and that when it is decided to print, the Committee print the number of copies of its Minutes of Proceedings and Evidence established by the Board of Internal Economy.

At 4:42 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

WEDNESDAY, DECEMBER 3, 1986

(3)

The Standing Committee on Management and Members' Services met *in camera* at 3:57 o'clock p.m., this day, the Chairman, Marcel Prud'homme presiding.

*Members of the Committee present:* Albert Cooper, Scott Fennell, Gaston Isabelle, Rod Murphy, Marcel Prud'homme.

*Acting Members:* Darryl Gray for Lloyd Crouse, Fred King for Albert Cooper until 4:25 p.m.

*In attendance: From the House of Commons:* E.A. Riedel, The Acting Administrator. *From the Research Branch of the Library of the Parliament:* Wolfgang Koerner.

Sur motion de Lloyd Crouse, il est convenu,—Que toutes les réunions du Comité, sauf celles convoquées pour l'étude du budget des dépenses, et suivant que le Comité le jugera opportun, se tiendront à huis clos.

Sur motion de Scott Fennell, il est convenu,—Que chaque fois que le Comité se réunira à huis clos, une transcription des témoignages de la réunion en question soit faite et soit versée, à titre confidentiel, dans les dossiers du Comité.

Sur motion de Jack Ellis, il est convenu,—Que tous les membres du Comité reçoivent à l'avance copie de l'horaire des réunions.

Il est convenu,—Que le greffier du Comité distribue, dès que possible, à tous les membres dudit Comité un rapport sur l'état des travaux.

A 16 h 20, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MERCREDI 5 NOVEMBRE 1986

(2)

Le Comité permanent de la gestion et des services aux députés se réunit à huis clos, aujourd'hui à 15 h 38, sous la présidence de Marcel Prud'homme, (*président*).

*Membres du Comité présents:* Albert Cooper, Lloyd R. Crouse, Jack Ellis, Gaston Isabelle, Fernand Ladouceur, Rod Murphy, Marcel Prud'homme.

*Aussi présent:* Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Wolfgang Koerner.

Conformément au mandat que lui confie l'article 96(3)(c) du Règlement, le Comité détermine ses travaux.

Sur motion de Jack Ellis, il est convenu,—Que soit révoqué l'ordre du 21 octobre 1986 concernant la publication des Procès-verbaux et témoignages du Comité; et qu'une fois la décision prise de publier, le Comité fasse imprimer le nombre d'exemplaires qu'autorise le Bureau de régie interne.

À 16 h 42, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MERCREDI 3 DÉCEMBRE 1986

(3)

Le Comité permanent de la gestion et des services aux députés se réunit à huis clos, aujourd'hui à 15 h 57, sous la présidence de Marcel Prud'homme, (*président*).

*Membres du Comité présents:* Albert Cooper, Scott Fennell, Gaston Isabelle, Rod Murphy, Marcel Prud'homme.

*Membres suppléants:* Darryl Gray remplace Lloyd Crouse; Fred King remplace Albert Cooper jusqu'à 16 h 25.

*Aussi présents:* De la Chambre des communes: E.A. Riedel, l'Administrateur suppléant. Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Wolfgang Koerner.